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ZAB.0002.12.2021 

Protokół nr XXXVII/21 
z obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 29 grudnia 2021 roku  

 

1) Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Wierzowiecki - Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku w dniu 
29 grudnia 2021 r. o godzinie 13:05 otworzył obrady XXXVII  Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, członków 
zarządu, radnych Rady Powiatu we Włocławku, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, 
Panią Agnieszkę Skrabut  przedstawiciela firmy ECO – GEO – GLOB.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 18 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy 
o samorządzie powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Jednocześnie poinformował, iż w przypadku przyjęcia przez Wysoką Radę wniosku 
o uzupełnienie porządku obrad o konkretny punkt dotyczący rozpatrzenia danego projektu 
uchwały, to na wnioskodawcy spoczywać będzie obowiązek przedłożenia i doręczenia 
radnym, przed przystąpieniem do realizacji tego punktu, projektu uchwały spełniającego 
wymagania formalne określone w statucie.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XXXVII sesji ?  
Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem  z dnia 29 grudnia 
2021 r.  wniósł o uzupełnienie porządku obrad  polegające na: 
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- dodaniu punktu w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2021 – 2028 
- dodaniu punktu w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 
Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu dzisiejszej sesji 
(załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).  
Na podstawie paragrafu 11 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, w związku 
z koniecznością zapewnienia radnym materiału będącego przedmiotem obrad sesji, 
Przewodniczący Rady wniósł o uzupełnienie punktu 5 porządku obrad   o sprawozdanie 
starosty włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 21 grudnia 2021 r. 
do dnia sesji, co wynika z zapisów paragrafu 69 Statutu.  
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania zmian. 
Poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu 
może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
rady. 
Przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że przystępując do głosowania 
są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku na pulpicie, to jest 
odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z, „przeciw” – czerwony przycisk z literą P, 
„wstrzymuję się”  – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto z Państwa jest za uzupełnieniem punktu 5 
zmienionego porządku obrad XXXVII sesji o Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 21 grudnia 2021 r. do dnia sesji ?  
Przewodniczący Rady poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uzupełnienie punktu 5.  
 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu punktu 15 zmienionego porządku obrad w brzmieniu:  
15) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad XXXVII sesji.  
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 15 zmienionego porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu punktu 16 zmienionego porządku obrad w brzmieniu:  
16) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
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Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad XXXVII sesji.  
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 16 zmienionego porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze propozycje zmian i uzupełnienia porządku 
obrad? Radni nie wnieśli zmian. 
Porządek obrad uwzględniający wniosek zarządu powiatu radni otrzymali w dniu sesji 
(załącznik nr 7 do niniejszego protokołu).  
Jeżeli nie ma propozycji, to Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad XXXVII 
sesji składa się z 18 punktów i przystąpił do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 
4) Przyjęcie protokołu nr XXXVI/21 z dnia 16 grudnia 2021 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XXXVI Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  XXXVI/21 z dnia 16 grudnia 2021 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
16 grudnia 2021 r. do dnia 20 grudnia  2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 21 grudnia  2021 r. do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie zarządu 
z wykonania uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty 
z działalności zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał 
rady i jego działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu 
Powiatu za okres od dnia 21 grudnia 2021 r. do dnia sesji. 
Pr ogłosił 5 minut przerwy celem zapoznania ze sprawozdaniem.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady i zapytał radnych czy są pytania, 
uwagi do przedstawionego sprawozdania?    
Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 grudnia 2021 r. przyjęła 
sprawozdanie.   
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
16 grudnia 2021 r. do dnia 20 grudnia  2021 r. stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.  Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
od dnia 21 grudnia  2021 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.    
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony 
Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025-
2028 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko”.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia Programu Ochrony 
Środowiska na lata 2021 – 2024. Konieczność podjęcia programu zawiera uzasadnienie do 
projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pan Wojciech Rudziński –Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2021 r. analizowała projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego 
na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028 wraz z prognozą oddziaływania na 
środowisko” i pozytywnie go zaopiniowała.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Jednocześnie poinformował, że w obradach Rady bierze udział Pani Agnieszka Skrabut, która 
udzieli odpowiedzi na zadane  pytania.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Pan Kazimierz Kaca powiedział, że dość wnikliwie przeanalizował program. W ocenie 
radnego jest bardzo dobrze przygotowany, czytelnie, jest dużo informacji, które, jeśli ktoś się 
wgłębił, można uzyskać. Z oceny radnego są tylko dwa spostrzeżenia. Podziękował 
merytorycznym pracownikom. Program przygotowany dostępnie, merytorycznie, są 
wszystkie aktualne sprawy. Dwa spostrzeżenia odnośnie demografii – liczba mieszkańców 
w przeciągu lat – jest dobra informacja dla powiatu i zła. Liczba mieszkańców zmniejszyła się 
od 2015 r do 2020 r. o 1100. Nie jest to najgorzej, bo praktycznie wszędzie liczba 
mieszkańców w samorządach się zmniejsza. Jest to tendencja, która zmniejsza się. Pozytywna 
sytuacja w demografii jest taka, że zwiększa się ilość podmiotów gospodarczych. 
W pozostałych spawach radny nie będzie się wypowiadał. Radny chciałby uzyskać 
informację w zakresie dwóch danych, o których wspomniał wcześniej, tj. liczba mieszkańców 
w poszczególnych gminach (zmniejszająca się czy zwiększająca) i ilość podmiotów 
gospodarczych w poszczególnych gminach.  Radny stwierdził, że oby takich dokumentów 
otrzymywać więcej, to informacja o powiecie będzie bardziej przystępna, ogólna, informacja 
daje dużo obrazu, co w powiecie się dzieje.  
Przewodniczący Rady podziękował firmie Eco – GEO – GLOB.  
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski   powiedział, że dane demograficzne są 
bardzo ważne, jednak one nie są stricte solą tego projektu. Starosta zgodził się z panem 
radnym, że nad tym należy skupiać szczególną uwagę i bardzo podziękował za te 
spostrzeżenia. Oczywiście w tym projekcie są liczby mieszkańców  w danych gminach, co do 
przyrostów i spadków można takiej analizy dokonać na podstawie rocznika statystycznego, 
który się otrzymuje corocznie z GUS czy danych przez nich publikowanych na ich stronach. 
Do tych pozytywnych spostrzeżeń pana radnego starosta dodał jeszcze jedną kwestię. Tak się 
składa, że w ostatnim czasie te dane analizował starosta. Co do stricte liczny mieszkańców 
ona powoli w powiecie włocławskim spada. Jest to ogólnopolska tendencja i poza drobnymi 
wyjątkami niestety nasz kraj się wyludnia. Liczba mieszkańców maleje, w sąsiednich 
powiatach czy w mieście jest jeszcze gorzej pod tym względem. Jest jeden pozytywny aspekt, 
o którym trzeba mówić, oprócz tego bardzo ważnego, o którym mówił pan radny, w sensie 
ilości podmiotów gospodarczych. To też jest kluczowe. Od kilku lat w powiecie rośnie ilość 
nowych meldunków w skali roku.  Doskonale to pokazuje, że ten samorząd przez pracę 
powiatu, pracę gmin rozwija się. Na to należy zwrócić uwagę. Jeżeli chodzi o największe 
przyrosty, to są gminy przy miastach. Szczegółowe dane zostaną panu radnemu podane. Są to 
Fabianki, Brześć Kuj., Włocławek. Naturalny proces osiedlania się ludzi wokół miasta. Wśród 
tego ogólnego negatywu, że Polaków jest mniej, ta tendencja zmniejszania się ludności 
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w powiecie jest mniejsza. Z pozytywów rośnie ilość meldunków, czyli nowych zagród, 
domów. Świadczy to o rozwoju powiatu, szczegółowe dane odnośnie przyrostów 
w poszczególnych gminach i zmian demograficznych, starosta powiedział, że postara się 
w najbliższym czasie radnym przekazać.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 grudnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 29 grudnia 2021 r. została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony 
Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028 
wraz z prognozą oddziaływania na środowisko” stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
„Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2021-2024 
z perspektywą na lata 2025-2028 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko” stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2022 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu. Poinformował, że projekty planów pracy komisji, przed podpisaniem uzasadnienia, 
zostały zweryfikowane przez Przewodniczącego Rady. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Mariusza Bladoszewskiego - Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
planem pracy komisji. 
Pan Mariusz Bladoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2021 
r. opracowała projekt planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022. Komisja wniosła o pozytywne 
rozpatrzenie projektu planu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Zapytał Panie i Panów radnych czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystąpił do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
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Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2021 roku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Budżetu i Finansów, stosownie do przepisów 
paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, opracowała projekt planu pracy komisji 
na rok 2022 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka - Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 26 listopada br. 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2022. Komisja jednogłośnie siedmioma 
glosami „za” przyjęła projekt planu pracy.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Zapytał radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2021 roku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 
17 do niniejszego protokołu.   
 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, stosownie do 
przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, opracowała projekt planu 
pracy komisji na rok 2022 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Karola Matusiaka - Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
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Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2021 r. opracowała projekt 
planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2002. 
Komisja wniosła o pozytywne rozpatrzenie projektu planu pracy. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych  czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpił do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2021 roku została podjęta.  
 
Projekt  uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 2022 stanowi 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

  
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju, stosownie do 
przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, opracowała projekt planu 
pracy komisji na rok 2022 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Domżalskiego  - Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Bogdan Domżalski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju  na posiedzeniu w dniu 25 listopada br. 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2022. Komisja jednogłośnie przyjęła projekt 
planu pracy.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Przewodniczący zapytał radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2021 roku została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu.   
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi 
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.   

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rewizyjna opracowała projekt planu pracy 
komisji i kontroli na rok 2022 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedziała, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 8 grudnia br. opracowała projekt planu pracy i kontroli 
komisji na rok 2022. Komisja jednogłośnie przyjęła projekt planu i przedłożyła Wysokiej 
Radzie do zatwierdzenia.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie 
podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2021 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 
26 do niniejszego protokołu. 
 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opracowała 
projekt planu pracy komisji na rok 2022 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego - Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2021 r. opracowała projekt 
planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 
2022. Komisja wniosła o pozytywne rozpatrzenie projektu planu.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Zapytał radnych czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
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Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2021 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi 
załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych opracowała 
projekt planu pracy komisji na rok 2022 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Ledziona - Wiceprzewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Jacek Ledzion – Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2021 r. opracowała projekt 
planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 
2022.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych  czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie 
podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2021 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 31 do 
niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi 
załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.   
 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2022. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów paragrafu 6 ust. 1  Statutu 
Powiatu Włocławskiego został opracowany projekt planu pracy Rady Powiatu na rok 2022. 
Przedstawiony plan pracy jest planem ramowym, zawierającym wytyczne do działania Rady 
Powiatu w roku 2022.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał  radnych czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie 
podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  



 10

Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu pracy Rady 
Powiatu we Włocławku na rok 2022 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021-2028. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Radni nie podjęli dyskusji. Przed rozpoczęciem procedury głosowania, Przewodniczący Rady 
poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały daty – 29 grudnia 2021 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021-2028 stanowi 
załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2021-2028 stanowi załącznik nr  38 do niniejszego protokołu. 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021.   
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej oraz wniosków dysponentów 
środków budżetowych.  
Przewodniczący otworzył dyskusję.  
Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Radny Kazimierz Kaca poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie najważniejszych 
spraw dotyczących budżetu. 
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że zwiększa się plan 
dochodów z wpływów z podatku dochodowego od osób fizycznych o kwotę 600171 zł 
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w związku z wpływami przekraczającymi plan w tym dziale, rozdziale i paragrafie do 
wysokości 17 345 717 zł. A plan określony w  piśmie  Ministra z ubiegłego roku 
i potwierdzony decyzją  to było 16 745 546 zł. W związku z pismem Wojewody Kujawsko – 
Pomorskiego zmniejsza się środki otrzymane z Rządowego Funduszu Inwestycji Drogowych 
o 8 000 zł. To  dotyczy głównie zadania budowa drogi powiatowej Cyprianka – Wielgie – 
odcinek Cyprianka – Chełmica Duża. Zastępuje się środki z RFRD środkami własnymi a 
korekta kwoty wynika z ostatecznego podziału środków z RFRD przyznanych na realizację 
zadań powiatowych w Województwie Kujawsko – Pomorskim. W związku z tym wartość 
dofinansowania na to zadanie ujęta w liście zadań powiatowych rekomendowanych do 
dofinansowania wynosi 1 683 144 zł a nie 1 691 144 zł.  Wartość zadania jako całego zadania 
inwestycyjnego nie ulega zmianie. Jeżeli chodzi o wydatki, to zmniejsza się wydatki na 
zadaniu Budowa Powiatowego Centrum Sportu i Rekreacji o kwotę 99 938 zł i to jest m.in. 
związane ze zmianą terminu wykonania dokumentacji środowiskowej. Również o tą kwotę 
całe zadanie ulega zmniejszeniu ponieważ zadanie jest wprowadzone do WPF na lata 2021 – 
2022. W związku z tym cała wartość zadania zostanie określona do kwoty 233 742 zł, z czego 
150000 zł jest zaplanowane na rok ubiegły. Pozostałe zmiany to są zmiany między 
paragrafami klasyfikacji i to są zmiany drobne.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 29 grudnia 2021 r.  
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 została podjęta. 
Projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 
protokołu.    
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 41 
do niniejszego protokołu.    
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady.  
 
17. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Przewodniczący poinformował, że „Klub Radnych Samorządowe Porozumienie Powiatu 
Włocławskiego, który w dniu 17 grudnia 2021 r. został zgłoszony do Przewodniczącego Rady  
Powiatu we Włocławku w składzie czteroosobowym, został uzupełniony 17 grudnia 2021 r. 
o Pana Marka Jaskulskiego.  Przedstawiam zatem zaktualizowaną listę członków Klubu 
Radnych:  Jacek Jabłoński - Przewodniczący Klubu; Jadwiga Błaszkiewicz;  Dawid Dalmann; 
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Marek Jaskulski; Tomasz Jezierski; Zygmunt Wierzowiecki. W załączeniu przedkładam 
uchwałę Klubu Radnych”. Czyli Klub Radnych ma 6 osób.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby wygłosić jakieś oświadczenie.  
Radni nie zabrali głosu.  
 
18. Zamknięcie XXXVII Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 29 grudnia 
2021 r. o godzinie 14:10 zamknął XXXVII Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

Przewodniczący Rady  
 

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Anita Sudomir –Ozdoba ……………………… 
  
 


